
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu I Etyki Radnych   Rady 

Gminy Świdwin odbytego w dniu 30 marca 2011 roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Justyna Twardys. 
Powitała członków Komisji oraz gości: 
 
� Pana Krzysztofa Kaszubę – Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pana Antoniego Giluka – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
� Panią Halinę Cybul – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pana Zdzisława Pawelca – Wójta Gminy 
� Pana Kazimierza Lechickiego – Zastępcę Wójta Gminy 
� Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy 
� Pana Sebastiana Basiejko – Kierownika Referatu Oświaty 
� Panią Serafin – w/z Prezesa Gminnego Klubu Sportowego „Ikar” Krosino 
� Pana Ryszarda Pawlonkę – Prezesa Gminnego Klubu Sportowego „Jedność” 

Łąkowo 
� Pana Tadeusza Głuchowskiego – Prezesa Gminnego Klubu Sportowego 

„Delta” Rusinowo 
� Pana Mieczysława Patyka – Prezesa Gminnego Klubu Sportowego „Huragan” 

Bierzwnica 
� Pana Marka Knut - Opiekuna Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Karate 

„Bushi-do” Lekowo 
� Pana Jacka Gałasa – Opiekuna Uczniowskiego Klubu Sportowego „Rega” 

Bierzwnica 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Kalendarz imprez masowych 
2. Kalendarz szkolnych zawodów sportowych 
3. Funkcjonowanie Gminnych Klubów Sportowych 
4. Funkcjonowanie Uczniowskich Klubów Sportowych 
5. Wolne wnioski 

 
Ad.1. 
Ad.2. 

KALENDARZ IMPREZ MASOWYCH 
KALENDARZ SZKOLNYCH ZAWODÓW SPORTOWYCH 
 

Kalendarz imprez masowych i kalendarz szkolnych zawodów sportowych 
przedstawił Kierownik Referatu Oświaty Pan Sebastian Basiejko. 
Kalendarze stanowią załączniki do protokołu. 
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Ad.3. FUNKCJONOWANIE GMINNYCH KLUBÓW SPORTOWYCH 

 
Sprawozdanie z działalności Gminnych Klubów Sportowych kolejno złożyli: 
 
� w/z Prezesa Gminnego Klubu Sportowego „Ikar” Krosino – Pani Serafin  
(w załączeniu do protokołu) 

 
� Prezes Gminnego Klubu Sportowego „Jedność Łąkowo” – Pan Ryszard 

Pawlonka 
Rok 2010 obejmował 2 rundy rozgrywkowe tj.: runda wiosenna sezonu 
2009/2010 i runda jesienna sezonu 2010/1011. 
W sezonie 2009/2010 Klub „Jedność” uczestniczył w rozgrywkach o mistrzostwo 
Klasy A juniorów i seniorów, ostatecznie zajmując: juniorzy miejsce 3, seniorzy 
miejsce 8. W sezonie 2010/2011 – runda jesienna Klub uczestniczył                            
w rozgrywkach o mistrzostwo Klasy A juniorów i seniorów zajmując miejsca: 
juniorzy 2 miejsce, seniorzy 6 miejsce. 
W roku 2010 klub „Jedność” uczestniczył w wielu turniejach organizowanych na 
boisku w hali. Organizowane były zajęcia z nauki gry w piłkę nożną dla juniorów 
oraz seniorów oraz mecze piłkarskie o mistrzostwo A klasy seniorów i juniorów 
KOZIN w miejscowości Łąkowo i mecze wyjazdowe. W ramach zadania 
dokonano bieżącej obsługi w zakresie utrzymania boiska piłkarskiego wraz                    
z zapleczem w miejscowości Łąkowo. 
Oprócz zadania realizowanego w ramach konkursu Upowszechnianie Kultury 
Fizycznej i Sportu wśród mieszkańców Gminy Świdwin, klub „Jedność” 
realizował zadanie ze środków PPWOW PN. Wiejska Akademia Integracji 
Społecznej w Klępczewie (32.000 zł.). 
Klub „Jedność” Łąkowo uczestniczył w turnieju piłki nożnej „Witamy Lato”                   
w miejscowości Brzeżno w dniu 26 czerwca 2010 roku w kategorii seniorów 
zajmując 1 miejsce i puchar ufundowany przez członka Zarządu Powiatu Zenona 
Diakona. 
Juniorzy także zajęli 1 miejsce i puchar ufundowany przez Klub Rady 
Porozumienia.  
 
� Prezes Gminnego Klubu Sportowego „Delta” Rusinowo – Pan Tadeusz 

Głuchowski 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto Pan Głuchowski poruszył jeszcze trzy sprawy: 
� prosi o zwiększenie środków finansowych na dojazdy dzieci z innych 

miejscowości 
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� nie skupiać się tylko na piłce nożnej, zainteresować dzieci innymi 
dyscyplinami sportu jakimi są: tenis stołowy, szachy – jest duże 
zainteresowanie 

� klub nie otrzymał dofinansowania z Gminy 
Przewodnicząca Komisji Oświaty (Przewodnicząca Komisji Przetargowej) 
wyjaśniła, że oferta klubu została odrzucona z powodu braku wymaganych 
formalności 
 

� Prezes Gminnego Klubu Sportowego „Huragan” Bierzwnica – Pan 
Mieczysław Patyk. Klub „Huragan” Bierzwnica ma aktualnie dwie sekcje. 
Sekcja piłki nożnej i sekcja siłowa. W sekcji piłki nożnej gra zespół seniorów 
w klasie A, gdzie zajmuje 3 miejsce i młodzieży szkolnej w lidze Bałtyckiej 
Orlików 2012, gdzie zajmuje również 3 miejsce. Natomiast sekcje siłową 
prezentuje opiekun Pan Józef Sokołowski. 

 
� Klub Sportowy „Sokół” Smardzko – Pan Józef Sokołowski 
Klub prowadzi zajęcia z młodzieżą, która będzie przygotowywana do różnych 
dyscyplin sportowych. W 2010 roku uczestniczyliśmy w mistrzostwach świata w 
Słowacji, gdzie zdobyliśmy dwa złote medale. Organizujemy również zawody 
ogólnopolskie w trójboju siłowym imieniem Zbyszka Sokołowskiego w Lekowie, 
które cieszą się dużym zainteresowaniem. Mamy nadzieję, że wejdą na stałe w 
kalendarz imprez sportowych.  
 
Ad.4. FUNKCJONOWANIE UCZNIOWSKICH KLUBÓW SPORTOWYCH 

 
Sprawozdanie z działalności MUKK Bushi-do za 2010 rok złożył Pan Marek 
Knut. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

 
Sprawozdanie z działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego „Rega” przy 
Zespole Szkół w Bierzwnicy złożył Pan Jacek Gałas. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 
 
Ad.5. WOLNE WNIOSKI 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował, że do Gminy wpłynęło 
pismo z Konwentu Starostów Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego 
informujące, że przez cztery lata w regionie koszalińskim funkcjonowała w 
miesiącach letnich (lipiec, sierpień) w Zgierzu Pomorskim Baza Lotniczego 
Pogotowia Ratunkowego obejmująca swym zasięgiem operacyjnym dziewięć 
powiatów wschodniej części Województwa Zachodniopomorskiego i Powiat 
Słupski. 
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Wydłużenie funkcjonowania LPR o dodatkowe trzy miesiące niewątpliwie 
poprawi bezpieczeństwo nie tylko mieszkańców naszego regionu, ale również 
przebywających w naszym regionie turystów. 
Dłuższe funkcjonowanie LPR musi spełniać określone warunki oraz koniecznym 
jest stworzenie odpowiedniego zaplecza logistycznego. Niezbędnym jest między 
innymi: 
� wykonanie hangaru o wymiarach 15 x 5 m z oświetleniem 
� przygotowanie pomieszczeń operacyjno-socjalnych 
� pomieszczeń wypoczynkowych 
� pomieszczeń medycznych 
� pomieszczeń gospodarczych i technicznych 
� usytuowanie anteny RTF 
Całkowity koszt tego przedsięwzięcia szacuje się na około 250 tys.zł. Tylko 
wspólna partycypacja w kosztach – solidarnie wszystkich samorządów może 
doprowadzić do realizacji tego zadania. 
Konwent Starostów zwraca się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej                     
w formie dotacji celowej 9w przypadku naszej Gminy) w wysokości 3 tys.zł.                    
z przeznaczeniem na pokrycie części kosztów przygotowania, w tym zakupu 
kontenerów i wyposażenia bazy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba zwrócił się do członków 
Komisji z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na partycypację w kosztach. 
Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę. 

 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 
 


